

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef, avec instructions de préparer les renseignements demandés et de les fournir au Bureau des Commissaires d'ici au 20 courant, à midi.

8.—MM. Daoust, architecte, Langevin, entrepreneur, Howard et Drouin, sont présents devant le Bureau, au sujet de l'égouttage de l'édifice de bain du quartier Emard.

Après pourparlers, les personnes ci-dessus reçoivent instructions de conférer entre elles, et de faire rapport.

9.—Soumis le plan concernant l'homologation des lignes de la rue Denonville.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef (M. Barlow).

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 19 novembre 1913, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, Président. Tous présents.

1.—(16608) Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, demandant d'être autorisé à faire poser des tuyaux de raccordement au Marché Bonsecours, au coût de \$125, à être imputé sur le crédit voté pour réparations générales du Département des Marchés.

Résolu: D'accorder l'autorisation demandée.

2.—Soumis un rapport du Chef du Département des Maladies Contagieuses, recommandant la nomination de M. et Mme R. Richard, comme gardien et cuisinière à l'Hôpital des Varioleux.

Résolu: D'approuver ledit rapport, la nomination de M. et Mme Richard devant compter du 20 novembre courant, et leur salaire devant être de \$35 et \$25 respectivement, par mois.

3.—Soumis un extrait du procès-verbal d'une séance du Conseil, tenue le 17 novembre 1913, concernant l'expropriation de l'avenue Western, entre les avenues Melrose et Harvard.

Résolu: De référer au Département en Loi, avec instructions de procéder à ladite expropriation.

4.—Soumis le dossier concernant l'offre faite par M. Alex. Desmarteau, à l'effet de céder une lisière de terrain, pour l'élargissement de l'avenue du Parc et de l'Île.

Après conférence avec l'Avocat en Chef de la Cité, il est Résolu: De retourner le dossier au Département en Loi, pour conférence avec la Compagnie des Tramways et M. Desmarteau.

5.—Soumise une lettre de la "Shea Sales Company", concernant le règlement adopté par le Conseil pour réglementer les enseignes électriques.

Résolu: De transmettre au Conseil ladite communication, avec prière de la référer à la Commission de Législation.

6.—Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, concernant l'installation d'un système d'horlogerie et d'un système de service pour le contrôle du gardien de nuit dans l'annexe de l'Hôtel de Ville.

Résolu: De référer le dossier à l'Agent des Achats et des Ventes, avec instructions de demander des soumissions.

7.—(16230) Il est Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant de faire inscrire comme rue publique, la ruelle Gonzague située entre les rues Iberville, Poupert, Notre-Dame et Sainte-Catherine, conformément aux dispositions de l'article 410 de la Charte.

Referred to the Chief Engineer with instructions to prepare the information asked for and to furnish the same to the Board of Commissioners by the 20th instant, at noon.

8.—Messrs. Daoust, architect, Langevin, contractor, Howard and Drouin appeared before the Board in connection with the drainage of the bath building in Emard Ward.

After pourparlers, the above persons were instructed to confer together and report.

9.—Submitted the plan concerning the homologation of the lines of Denonville street.

Resolved: That the same be referred to the Chief Engineer (Mr. Barlow).

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 19th November 1913, p.m.

Present: His Worship Mayor L. A. Lavallée, in the chair, and all the members of the Board.

1.—(16608) Submitted a report from the Superintendent of Markets, asking for authorization to have pipe connections made at Bonsecours Market, at a cost of \$125, said sum to be charged against the appropriation voted for general repairs to markets.

Resolved: To concur in said report.

2.—Submitted a report from the Chief of the Contagious Diseases Department, recommending the appointment of Mr. and Mrs. R. Richard as caretaker and cook, respectively, at the Small-Pox Hospital.

Resolved: To concur in said report, the appointment of Mr. and Mrs. Richard to date from the 20th November instant, and their salary to be \$35 and \$25, respectively (per month).

3.—Submitted an extract from the minutes of a meeting of the Council held on the 17th November 1913, concerning the expropriation of Western avenue, between Melrose and Harvard avenues.

Referred to the Law Department with instructions to proceed with said expropriation.

4.—Submitted the documents concerning the offer made by Mr. Alex. Desmarteau to cede to the City a strip of land for the widening of Park & Island avenue.

After conferring with the Chief City Attorney, it was Resolved: To refer the matter to the Law Department, with instructions to confer with the Tramways Co. and Mr. Desmarteau.

5.—Submitted a letter from the Shea Sales Co. concerning the by-law adopted by the Council to regulate illuminated signs.

Resolved: To transmit said letter to the Council with a request that the same be referred to the Legislation Committee.

6.—Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings anent the installation of a time detector for the purpose of ascertaining whether the night watchman in the City Hall Annex makes his rounds regularly.

Resolved: To refer the same to the Sales and Purchasing Agent with instructions to call for tenders.

7.—(16230) It was Resolved: To make a report to Council, recommending that Gonzague Lane situated between Iberville, Poupert, Notre Dame and St. Catherine street, be inscribed as a public street, in accordance with the provisions of Art. 410 of the Charter.